国际学生毕业生学位、学历等材料认证办理流程
Verification Process of Graduation Materials for International Graduates

一、基本流程：Basic Process
申请人将申请材料发送到指定认证邮箱→认证后的材料将发送到申请人预留邮箱
First, applicants should send the application materials to the designated email address; Second, the verified materials will be sent to the email address reserved by applicants.
二、认证办理所需提供的申请材料 
Application Materials Needed 
申请人需要提交申请材料，包括申请书（申请书中需要来说明个人信息情况，申请材料认证的原因等）、学历证书、学位证书、成绩单、实习证明、护照等。
Applicants are required to submit the application materials, including the application form (that should show the personal information, the reason for verification, etc.), diploma, degree certificates, transcript and internship completion certificate, passport, etc.
三、办理时间 Time
认证材料将在7个工作日内（不含国家法定节假日）完成。如遇暑假、寒假等情况将延长时间集中办理。
Verification materials will be completed within 7 working days (excluding national holidays). In case of summer vacation, winter vacation, etc., the verification process will be extended.
认证邮箱：wfmc_wsc@163.com
Designed verification email: wfmc_wsc@163.com
联系方式：0086-536-8462233
Contact: 0086-536-8462233
